
Indkaldelse til skolebestyrelsesmøde den 6. december 2023 kl. 17:30-20.00 

Deltagere Formand: Anna Louise Damgaard Møller 

Næstformand: Niels-Henrik Holm 

Bestyrelsesmedlemmer: Mette Bertram, Ayane Hassan, Kamilla Kjørup, Julie Boeskov, 

Michael Bøgeskov og Marie Rud Skak-Arnstrup 

Medarbejderrepræsentanter: Andreas Ralund og Lotte Groth Nielsen 

Elevrepræsentanter: Max Kofoed Døygaard og Erik Petersen Eng 

Skoleleder: Louise Schaaf 

Viceskoleleder: Anita Kjær Hansen 

Pædagogisk leder for SFO og indskolingen: Margit Brinch 

Mødeleder Anna Louise 

Afbud Ayane Hassan og Louise Schaaf 

Indkalder Formand og skoleleder 

Referent Ledelsen 

 

 
17.30 - 20.00 

 
Dagsorden (kort drøftelse af dagsorden fra kl. 17.30-17.45) 
 

17.45 – 18.05  
(20 min.) 

1. Nyt fra ledelsen 
a. Skolens fysiske rammer 
Der er og har været koldt i mange klasselokaler, og noget af 
undervisningen har været flyttet til andre lokaler.  
b. Rekruttering – status 
Der er et stillingsopslag på bl.a. matematik i udskolingen. 

c. c. Status på skoleindskrivning/optag af nye elever 
Skoleindskrivningen er slut. Der er 41 indmeldte børn ud af 66 børn 
i skoledistriktet. Der er 13% der ønsker privatskole. 19 børn 
mangler at få afgjort ønsket om anden skole.  

Orientering 

18.05 – 18.10  
(5 min.) 

2. Nyt fra medarbejderrepræsentanterne 
 I LMU kigges der på efteruddannelse af personalet. Der er et 
ønske om større gennemsigtighed.  
Skolebestyrelsen kan evt. hjælpe med at søge fonde til 
kompetenceudvikling og efter-videreuddannelse.  

Orientering  

18.10 – 18.15  
(5 min.) 

3. Nyt fra elevrådet 
Elevrådet er blevet samlet og der er første elevrådsmøde i næste 
uge.  
Max 2.a er elevrådsformand og Erik 9.s er næstformand.  

Orientering 

18.15 – 18.25 
(10 min.) 

4. Nyt fra formand og næstformand Orientering  



a. Kort opsamling fra det fælles skolebestyrelsesmøde på 
Vemmedrupskolen  

Der har været fælles skolebestyrelsesmøde på Vemmedrupskolen. 
Mødet startede med en rundvisning på skolen.  
Tonen på dialogmøderne om bl.a. sportsklasserne blev drøftet. 
Generelt var oplevelsen fra de andre bestyrelser, at der ikke havde 
været en hård tone.  
Der arbejdes meget forskelligt med Årsberetningen i de forskellige 
skolebestyrelser. 
Hvad bliver rollen for skolebestyrelserne i forhold til frisættelse af 
folkeskolen.  
Skolebestyrelsen kan evt. være repræsenteret ved 
Skoleudviklingssamtalerne.  
Næste møde er på Søndre skole i februar.  

18.25 – 18.40 
(15 min.) 

5. Principper/praksis ved kontaktforældre på Ellemarkskolen 
Der har været afholdt møde for kontaktforældrene i november. 
Der var fint fremmøde fra alle årgange. På mødet blev der i 
grupper udarbejdet forslag til et inspirationskatalog.  
 
Punktet udskydes til næste bestyrelsesmøde.  

Drøftelse 

18.40 – 19.00 
(20 min.) 

6. Økonomi – forventet årsafslutning 
Skole og SFO kommer samlet ud med et mindre forbrug på cirka 
200.000kr.  
Når der er orienteringspunkt om økonomi ønsker bestyrelsen 
fremadrettet et øget indblik i ét af punkterne i 
månedsopfølgningen.  

Orientering 

19.00 – 19.15  
(15 min.) 

7. Skolebestyrelsens arbejde resten af skoleåret  

a. Arbejdet med principper  

Til næste møde laves et overblik over eksisterende principper. 

b. Andet 

Drøftelse  

19.15-19.40 
(25 min.) 

8. Status på sygefravær samt vikartimer 

Sygefraværet er generelt lavt og er samlet på 3.3%. 

Vikarforbruget er højt bl.a. på grund af ture og planlagt fravær. Når 

der er længerevarende fravær, forsøges at sætte en fast vikar på 

timerne.  

Næste gang orienteres bestyrelsen om hvilke aftaler der er til 

undervisningen, når der er vikarer. 

Orientering og 
drøftelse 

19.40 - 20.00 
(20 min.) 

9. Evt.  
- Optagelse af elever til Sportsklasserne. Der ønskes en gen -

drøftelse af kriterierne for optag. 
- og 

God jul 

Drøftelse  

 


